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Készült: a Művelődési, Oktatási és Sport Bizottság 2015. május 20-ai munkaterv 
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Az ülés helye: Polgármesteri Hivatal, I. emeleti nagyterem 

 

Jelen volt: Székely Antal elnök, Jugovics József, dr. Mátics István, Molnár István, 

Szabó Mihály bizottsági tagok 

 Kelemen Gabriella jegyzőkönyvvezető 

 

Távol volt: Hartmann József, Orbán Ferenc, bizottsági tag 

 

Meghívottként jelen volt: a mellékelt jelenléti íven szereplők 

 

Székely Antal elnök köszöntötte a megjelenteket és a bizottság ülését 16 órakor megnyitotta.  

Megállapította, hogy a bizottság határozatképes, mert a 7 fő bizottsági tagból 5 fő jelen volt. 

Ismertette a meghívóban szereplő napirendi pontokat. Javasolta továbbá, hogy a Képviselő-testület 

2015. május 26-ai ülésének előterjesztései közül az alábbiakat tárgyalják: „Tájékoztató a két ülés 

között történt fontosabb eseményekről, a hozott döntésekről, jelentés a lejárt határidejű határozatok 

végrehajtásáról”, „A Létesítményeket Üzemeltető Nonprofit Kft. 2014. évi beszámolójának 

elfogadása”, „A Krajnyik Akác András Sportcsarnok sgrafittójának újraalkotása”, „Az Oroszlányi 

Közösségi Színtér Szervezeti és Működési Szabályzatának jóváhagyása”, a „Felhívás városi 

kitüntetésekre irányuló javaslattételre”. Javasolta továbbá, hogy a meghívott vendégekre tekintettel 

első napirendi pontként „Az új városi újság főszerkesztőjének bemutatkozása, koncepciójának 

megtárgyalása” című napirendi pontot tárgyalják. Jelezte továbbá, hogy helyben kiosztással került a 

bizottsági tagok elé egy sürgősségi indítvány az Oroszlányi Közösségi Színtér és Könyvtár 

elnevezésről és az új intézmény alapító okiratának helyesbítéséről, melyet szintén tárgyalniuk kell. 

Miután kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, kérte a bizottság tagjait, szavazzanak a 

napirendi pontokról. 

 

A bizottság a napirendet nyílt szavazással, 5 fő bizottsági tag részvételével, 5 igen szavazattal 

elfogadta, és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének  
Művelődési, Oktatási és Sport Bizottsága 

56/2015. (V.20.) MOSB határozata 

a napirendről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Művelődési, Oktatási és Sport Bizottsága 

2015. május 20-ai munkaterv szerinti ülésén az alábbi napirendi pontokat tárgyalja: 

Nyílt ülés: 

1. Az új városi újság főszerkesztőjének bemutatkozása, koncepciójának megtárgyalása 

2. A Képviselő-testület 2015. május 26-ai ülése előterjesztéseinek megvitatása  
3. Egyebek 

Zárt ülés: 
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4. Deák Sándorné Pro Caritate-díjra történő felterjesztésének megtárgyalása  

 

Felelős:  Székely Antal elnök 

 

1. NAPIRENDI PONT: Az új városi újság főszerkesztőjének bemutatkozása, koncepciójának 

megtárgyalása 

 

Palotai Zoltán főszerkesztő helyben kiosztott egy tájékoztatót. Jelezte, hogy az elmúlt időszakban az 

újsággal kapcsolatban több kérdés is felmerült. Ezekre ad választ a kiosztott koncepció. A bizottság 

eredeti kiírását minden szempontban és minden lépésben figyelembe vették. Az újság nyomtatott 

megjelenése a tevékenységének ~50%-a lesz, a másik 50% az internetes lehetőségek használata. A 

kiosztott grafikon alapján látszik, hogy jelenleg az OTV facebook oldala egy olyan információforrás, 

amire valójában igénye van a városlakóknak és szinte ez az egyetlen olyan információforrás, amelyet 

mérhető számú látogató használ minden nap információszerzésre. Ez azt mutatja, hogy a facebook a 

lakosság tájékoztatásának az egyik eszköze. Az internetes megjelenéseknek más lehetősége is van. 

Ezek fontos ismérve, hogy ingyenesek. Természetesen a szerkesztésük, tartalommal feltöltésük 

munkában kerül. Rendkívül nagy előnyük, hogy kétirányú kommunikációt tesznek lehetővé. Tehát 

mérhetőek, információ és véleménycserére alkalmasak, és ez egy olyan funkciója lesz az újságnak, 

amit mindenképpen előtérbe szeretne helyezni. Lapszámonkénti, havonkénti, évenkénti jelentésekkel, 

visszacsatoló információkkal kívánják segíteni a város munkáját (önkormányzat, intézmények, stb.). 

 

16 óra 6 perckor Biró Mónika tankerületi igazgató megérkezett a bizottság ülésére. 

 

Palotai Zoltán főszerkesztő elmondta, hogy az állandó rovatok nem különböznek a hasonló 

kiadványok állandó rovataitól. Terveznek olyan állandó funkciókat, melyek mindenki számára fontos 

információt tartalmaznak (például: nyitva tartások, elérhetőségek, stb.). Minden megjelenésnek és 

minden felületnek a hasznosságát és visszajelzéseit figyelni fogják. Tájékoztatásul elmondta, hogy az 

elmúlt hónapban a terjesztésre és a nyomdára kértek árajánlatokat.  

 

16 óra 8 perckor Hartmann József bizottsági tag megérkezett a bizottság ülésére, a jelenlévő 

bizottsági tagok száma: 6 fő. 

 

Palotai Zoltán főszerkesztő elmondta, hogy az árajánlatokból látszik, hogy a nyomdai költségek 

alacsonyabbak a tervezettnél. Elmondta továbbá, hogy az újság szerkesztő bizottsága összeállt, saját 

szakterületükön megfelelő szakemberek. Az újság facebook oldala már elindult. Az első lapszám 

90%-ban készen van. A következő két szám 50-50%-ban fel van töltve tartalommal. A mostani szám a 

sportcsarnok-felújítás és a streetball kapcsán a kosárlabda sporthoz kapcsolódik. Az augusztusi szám 

az iskolakezdéshez fog kapcsolódni. A mostani szám nyomdába adása előtt kontroll szükséges a 

sajtótörvény szerinti jogszabályi megfelelőség érdekében.  

 

Lazók Zoltán polgármester elmondta, hogy főszerkesztő úr megfelelően összefoglalta, hogy milyen 

tartalomról van szó. A szerződéskötésről erről a tartalomról egyeztettek. A főszerkesztői munka egy 

folyamatos munka. Kérte, hogy a bizottság ennek megfelelően bírálja el a főszerkesztő díjazását. 

 

Szabó Mihály bizottsági tag kérdésére – Mennyi időt vesz igénybe egy hónapban ez a főszerkesztői 

munka (havi egy lap és egy facebook oldal működtetése) - Palotai Zoltán főszerkesztő elmondta, 

hogy jelenleg 8-10 óra munka naponta a hétvégékkel együtt. A későbbiekben nyilvánvalóan ez 

rendeződni fog, kb. a 3. lapszámtól kezdve lesz olyan megnyugvás a szerkesztésben, hogy el tudnak 

kezdeni foglalkozni a további lépésekkel. Ahogy említette nem újságról és nem facebook oldalról van 

szó, hanem sokkal többről. Az Internet számtalan lehetőséget ad, és annak a rendszerét is meg kell 

teremteni, hogy az információt hogyan tudják visszafelé juttatni. Tehát ez a későbbiekben sem fog 

lényegesen kevesebb munkát jelenteni. 

 

Hartmann József bizottsági tag kérdése az volt, hogy lesz-e lehetőség arra is, hogy ez az újság, ez az 

információs csatorna oroszlányi programajánlatot is nyújtson az érdeklődőknek. 
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Palotai Zoltán főszerkesztő bemutatta az első szám tervezetét, mely a júniusi programokat kivehető 

oldalon tartalmazza. 

 

16 óra 13 perckor Németh Gábor alpolgármester megérkezett a bizottság ülésére. 

 

Palotai Zoltán főszerkesztő elmondta, hogy egyébként az újság hátoldalának felső felén fognak 

szerepelni a programok.  

 

Székely Antal elnök kérésére az első szám tervezetét körbeadta a jelenlévők részére. 

 

Hartmann József bizottsági tag jelezte, hogy a sportegyesületek meccseit, illetve Oroszlány város 

összes rendezvényét is lehetne összefoglalva hírelni az újság honlapján. 

 

Palotai Zoltán főszerkesztő elmondta, hogy ez a céljuk. Nem gondolkodnak keretekben. Az újság 

által készített rendezvénynaptárat az új városi honlapon megjelentetik. Azokkal az eseményekkel is 

fognak az internetes felületen foglalkozni, ami nem fér bele a havi periódusba. 

 

Székely Antal elnök elmondta, hogy a teljes éves program összegyűjtése régi tervük. Reméli, hogy 

Oroszlányon is sikerülni fog ez. 

 

Szabó Mihály bizottsági tag jelezte, hogy a pályázati kiírás a városi újság főszerkesztőjének 

pozíciójára szólt. Polgármester úr jelezte, hogy korábban is beszéltek ilyen dolgokról Palotai 

Zoltánnal, akkor ez nem biztos, hogy korrekt volt más pályázókkal szemben. Mert gyakorlatilag ez 

jóval túlmutat azon a dolgon, hogy egy főszerkesztő legyen. 

 

16 óra 20 perckor Károlyiné dr. Plóza Melinda bizottsági referens megérkezett a bizottság ülésére. 

 

Szabó Mihály bizottsági tag véleménye szerint ez a főszerkesztői munka nem főállás, nem látja ezt a 

lekötöttséget munkaidő szempontjából. A bizottság is ezért tartotta túlzónak ezt a megbízási díjat. 

Továbbra sem tartja ezt indokoltnak. Egy havilapról beszélnek, ami elég szerény terjedelmű, nyilván a 

lehetőségekhez képest jelenik meg. 

 

Székely Antal elnök elmondta, hogy a pályázatban nem volt semmiféle megkötés. A pályázat 

kiírásakor azt gondolta, többen fognak jelentkezni. Ennek ellenére csak két pályázó volt. 

 

Lazók Zoltán polgármester megismételte, hogy amikor a szerződéskötésre sor került, akkor erről a 

tartalomról beszéltek a főszerkesztővel, de ennek nincs köze a pályázathoz. Mindkét pályázat 

megtekinthető volt. Véleménye szerint a szerződés helyénvaló, az összegét sem tarja túlzónak. Ezt a 

tevékenységet folyamatosan értékelni lehet, és lehet róla véleményt alkotni. Kérte a bizottsági tagokat, 

hogy támogassák az előterjesztést. 

 

Szabó Mihály bizottsági tag jelezte, hogy az újság létrejöttét támogatta, és támogatja a megjelenési 

formáit is. 

 

Palotai Zoltán főszerkesztő elmondta, hogy a bizottság eredeti elképzelésében az szerepelt, hogy 

minden postaládába juttassák el az újságot. Ez nem feltétlenül időszerű, de azzal, hogy ezt 

mindenkinek házhoz viszik és emellett az internetre is felteszik, egy gesztust tesznek a városlakók 

felé. Véleménye szerint ennek lesz foganatja. 

 

Székely Antal elnök jelezte, hogy nem véletlenül csak 1 évre szól a szerződés. Tehát lesz egy 

próbaév, meglátják, hogy ezekből a tervekből mi valósul meg, az internetes felület mennyire váltja be 

a hozzá fűzött reményeket, milyen lesz valójában az újság. 

 

Németh Gábor alpolgármester hozzátette, hogy a terjedelemnek vannak költségvonzatai. Azonban a 

webes megjelenésekkel vélhetően komolyabb terjedelmű, tartalmú újsággá fog válni.  
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16 óra 22 perckor Hartmann József bizottsági tag elhagyta az üléstermet, a jelenlévő bizottsági tagok 

száma: 5 fő. 

 

Németh Gábor alpolgármester elmondta, hogy a webes információs csatornák feltöltése, kezelése, 

koordinálása egy felelősségteljes munkavégzés esetében kitölt egy napi munkát. 

 

Szabó Mihály bizottsági tag kérdésére - Főszerkesztő úrnak van-e másik állása? - Palotai Zoltán 

főszerkesztő elmondta, hogy nincs, jelenleg felmondási idejét tölti. A városi újság szerkesztésének 

szenteli mindennapjait. 

 

Jugovics József bizottsági tag elmondta, hogy a döntéshozók inkább újságolvasók, és nem újságírók, 

így fogalmuk sincs arról, hogy akár egy havilap, akár egy hetilap megszerkesztése, a hírek begyűjtése, 

a koordinálás mennyi munkával jár. A körbeadott laptervezetben sok információ szerepel, ennek 

összegyűjtése időigényes. 

 

16 óra 24 perckor Hartmann József bizottsági tag visszatért az ülésterembe, a jelenlévő bizottsági 

tagok száma: 6 fő.  

 

Jugovics József bizottsági tag elmondta, hogy végre egy olyan oroszlányi lap fog megjelenni, ami 

nem politikai lap lesz. Javasolta, hogy 2-3 hónapot várjanak a véleménynyilvánítással. A főszerkesztő 

díjazásáról jelenleg nem érdemes beszéli. Azt majd az elvégzett munkája alapján tudják megítélni, 

hogy túlzott volt-e ez az összeg, vagy esetleg emelni kellene rajta.  

 

Szabó Mihály bizottsági tag felvetette, hogy a főszerkesztő megbízási díját közpénzből adják. Ezért 

meg kell indokolni, hogy milyen munkavégzéssel párosul. Jelenleg csak elvárás és ígéret van. 

 

Miután több kérdés, hozzászólás nem volt, Székely Antal elnök kérte, szavazzanak a főszerkesztő 

tájékoztatójáról és új városi újsággal kapcsolatos koncepciójáról.  

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 6 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Művelődési, Oktatási és Sport Bizottsága 

57/2015. (V.20.) MOSB határozata 

az új városi újság főszerkesztőjének tájékoztatójáról, koncepciójáról 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Művelődési, Oktatási és Sport Bizottsága 

elfogadta az új városi újság főszerkesztőjének tájékoztatóját, és az új városi újsággal kapcsolatos 

koncepcióját. 

 

Felelős: Székely Antal elnök 

 

 

2. NAPIRENDI PONT:  A Képviselő-testület 2015. május 26-ai ülése előterjesztéseinek 

megvitatása 

 

Sürgősségi indítvány: Döntés az Oroszlányi Közösségi Színtér és Könyvtár elnevezésről és az új 

intézmény alapító okiratának helyesbítéséről 

 

Székely Antal elnök elmondta, hogy Orbán Ferenc képviselő kérte, hogy a szakminisztérium 

intézmény-összevonásról szóló állásfoglalása kerüljön bemutatásra. A szakvélemény 2015. május 18-

án érkezett meg. A szakminisztérium törvényi előírás alapján javasolja, hogy a könyvtár elnevezés 

szerepeljen az új intézmény nevében. A minisztérium egyik javaslata a névre: Oroszlányi Közösségi 

Színtér és Könyvtár, a másik: Oroszlányi Közösségi Ház és Könyvtár. Elmondta, hogy az Oroszlányi 

Közösségi Színtér nevet az ottani dolgozók javasolták és a Képviselő-testület el is fogadta. 
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Szabó Mihály bizottsági tag elmondta, hogy részéről nem releváns a szakminisztérium véleménye.  

 

16 óra 30 perckor Lazók Zoltán polgármester távozott a bizottság üléséről. 

 

Dr. Mátics István bizottsági tag megjegyzése az volt, hogy ha az EMMI javaslatát elfogadják, akkor 

azzal kimondják azt is, hogy a könyvtár, az nem közösségi színtér. Tehát logikailag nem fogadta el a 

javaslatot. 

 

Biró Mónika tankerületi igazgató tájékoztatásul elmondta, hogy jogszabályi előírás alapján a 

szakfeladatokat a névnek tükröznie kell.  

 

Dr. File Beáta jegyző megerősítette, hogy a szakminisztérium állásfoglalása jogszabályi hivatkozást 

tartalmaz, amely előírja, hogy kötelező használni a könyvtár elnevezést a címben. A Magyar 

Államkincstár engedélyezi az alapító okirat bejegyzését, és ha a jogszabályi feltételek nem teljesek, 

nem fogja bejegyezni az intézményt. Ezért kérte a bizottságot, hogy fogadja el az Oroszlányi 

Közösségi Színtér és Könyvtár elnevezést. 

 

Miután további kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Székely Antal elnök kérte, 

szavazzanak a sürgősségi indítványról. 

 

A bizottság a sürgősségi indítványt nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 4 igen 

szavazattal és 2 tartózkodással elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Művelődési, Oktatási és Sport Bizottsága 

58/2015. (V.20.) MOSB határozata 

a „Döntés az Oroszlányi Közösségi Színtér és Könyvtár elnevezésről és az új intézmény alapító 

okiratának helyesbítéséről” című sürgősségi indítvány véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Művelődési, Oktatási és Sport Bizottsága 

elfogadásra javasolta a Képviselő-testületnek a „Döntés az Oroszlányi Közösségi Színtér és Könyvtár 

elnevezésről és az új intézmény alapító okiratának helyesbítéséről” című sürgősségi indítványt. 

 

Felelős: Székely Antal elnök 

 

 

Az Oroszlányi Közösségi Színtér Szervezeti és Működési Szabályzatának jóváhagyása 

 

Dr. File Beáta jegyző jelezte, hogy a helyben kiosztott SZMSZ 3 módosítást tartalmaz a kiküldött 

SZMSZ-hez képest. 1. Változott a név Oroszlányi Közösségi Színtér és Könyvtárra. 2. Törlésre 

került az V/15. pont, mely a dohányzásra vonatkozó szabályokat tartalmazta. 3. Stilisztikai 

pontosítás történt, a „sajtó” szót „média” szóra cserélték. 

 

Szabó Mihály bizottsági tag felvetette, hogy a dolgozók véleményét kikérték-e az SZMSZ-szel 

kapcsolatban.  

 

Székely Antal elnök elmondta, hogy az a lényeg, hogy az SZMSZ a jogszabályoknak megfeleljen, az 

intézmény belső életét szabályozza. 

Miután több kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, kérte, szavazzanak az előterjesztésről. 
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A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 6 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Művelődési, Oktatási és Sport Bizottsága 

59/2015. (V.20.) MOSB határozata 

„Az Oroszlányi Közösségi Színtér Szervezeti és Működési Szabályzatának jóváhagyása” 

című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Művelődési, Oktatási és Sport Bizottsága 

elfogadásra javasolta a Képviselő-testületnek „Az Oroszlányi Közösségi Színtér Szervezeti és 

Működési Szabályzatának jóváhagyása” című előterjesztést. 

 

Felelős: Székely Antal elnök 

 

 

Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről, a hozott döntésekről, jelentés a lejárt 

határidejű határozatok végrehajtásáról 

 

Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Székely Antal elnök kérte, szavazzanak az 

előterjesztésről. 

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 6 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Művelődési, Oktatási és Sport Bizottsága 

60/2015. (V.20.) MOSB határozata 

a „Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről, a hozott döntésekről, jelentés a 

lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról” 

című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Művelődési, Oktatási és Sport Bizottsága 

elfogadásra javasolta a Képviselő-testületnek a „Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb 

eseményekről, a hozott döntésekről, jelentés a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról” című 

előterjesztést. 

 

Felelős: Székely Antal elnök 

 

Benyiczki Ágota óvodavezető jelezte, hogy Oroszlány Város Óvodái kéri a csoportok csökkentését, a 

Malomsori Óvoda egyik csoportszobáját szeretnék megszüntetni. Ezt a csoportszobát a későbbekben 

tornaszobává szeretnék átalakítani. A tavalyi évben az 560 férőhelyen 525 kisgyerek volt. Idén 

egyelőre 510 gyermek iratkozott be, azonban az óvodában év közben folyamatos a beiratkozás. 

Véleményük szerint a létszám nem fog feljebb menni. Tehát meg tudják szüntetni úgy ezt a csoportot, 

hogy sem a szülőknek nem jelent terhet, sem a dolgozóknak, hiszen a nyugdíjba menő kollégák helyett 

nem neveztek ki dolgozókat, idén 1 dajka is nyugdíjba megy. Tehát az önkormányzat számára ennek a 

csoportnak a megszüntetése többletterhet nem jelent. A gyermekeknek jobb lesz, hiszen lesz 

tornaszobájuk.  

 

 

A Létesítményeket Üzemeltető Nonprofit Kft. 2014. évi beszámolójának elfogadása 

 

Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Székely Antal elnök kérte, szavazzanak az 

előterjesztésről. 
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A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 6 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Művelődési, Oktatási és Sport Bizottsága 

61/2015. (V.20.) MOSB határozata 

„A Létesítményeket Üzemeltető Nonprofit Kft. 2014. évi beszámolójának elfogadása” 
című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Művelődési, Oktatási és Sport Bizottsága 

elfogadásra javasolta a Képviselő-testületnek „A Létesítményeket Üzemeltető Nonprofit Kft. 2014. évi 

beszámolójának elfogadása” című előterjesztést. 

 

Felelős: Székely Antal elnök 

 

 

A Krajnyik Akác András Sportcsarnok sgrafittójának újraalkotása 

 

Jugovics József bizottsági tag elmondta, hogy ezt a sgraffitót két alkotó készítette. Ráadásul annak 

idején az alsó részét a boxolók edzések közben leverték. Ha már fel fogják újítani, akkor talán nem ezt 

a művet kellene újra megalkotni, mert ez véleménye szerint a kosárlabda sportcsarnokhoz nem illik. 

Olyan művet kellene alkotni oda, ami emlékeztet erre a sportágra. Kérdése az volt, hogy milyen 

összegért vállalta el  a művész úr az újraalkotást? Felvetette, hogy ha sokba kerül, akkor nem 

szükséges az újraalkotás. 

 

Székely Antal elnök elmondta, hogy hiába a város tulajdona a mű, a mű alkotójának vannak alkotói 

jogai. Hozzátette, hogy az alkotás honoráriuma szabadáras. 

 

Németh Gábor alpolgármester tájékoztatásul elmondta, hogy az alku megtörtént, nem sikerült 

lejjebb vinni az árat. Az újraalkotás 5 M Ft, további költség még a vakolás anyag- és munkadíja és az 

állványozás. Művész úr ígéretet tett arra, hogy kosárlabdát fog újraalkotni, nem pöttyös labdát, de ezen 

kívül az eredeti alkotás lesz helyreállítva. A jelenlegi sportcsarnok felújítási ütemben benne van ennek 

a falfelületnek a szigetelése. A sgrafittót erre a felületre fogja művész úr újraalkotni. A határideje (ha 

az időjárás is úgy alakul) összecsenghet a sportcsarnok felújításának határidejével, ami június 15. 

 

Szabó Mihály bizottsági tag Jugovics József bizottsági tag véleményével egyetértett. Kérdése az volt, 

hogy védett-e ez a sgraffitó. Ha nem, akkor az önkormányzat dönt arról, hogy legyen, vagy ne legyen. 

5 M Ft-ot számára inkább megér az, ha ez be van takarva. Jelezte, hogy többen is ezt a véleményüket 

fejtették ki. A jelenlegi sgraffitó az új sportcsarnok külleméhez sem illik, ráadásul komoly 

költségekkel jár az újraalkotás. Nem támogatta a sgraffitó újraalkotását.  

 

Németh Gábor alpolgármester jelezte, hogy felajánlották a művész úr számára annak lehetőségét, 

hogy valami újat alkosson ehelyett, ami az új sportcsarnok dizájnjához, az OSE jelenlegi logójához 

illik. A művész úr az újraalkotás mellett döntött. A színek módosítása elől is elzárkózott. 

 

Szabó Mihály bizottsági tag kérdéseire - Ha a Képviselő-testület nem támogatja az újraalkotást, 

akkor ez milyen következményekkel jár? Hátráltatja-e a sportcsarnok felújítását? A művész úr felé 

jogi bonyodalommal szembe nézhet-e az önkormányzat? - Dr. File Beáta jegyző elmondta, hogy ha 

nem támogatják az újraalkotást, az nem hátráltatja a kivitelezést. 

 

Németh Gábor alpolgármester megerősítette ezt. 

 

Székely Antal elnök elmondta, hogy ez a sportcsarnok a sgraffitóval együtt készült el, éppen úgy, 

ahogy a Rákóczi úti házak is. Nem javasolta, hogy a sgraffitót eltüntessék, ugyanis az hozzátartozik az 

épülethez. 
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Szabó Mihály bizottsági tag javasolta, hogy az új városi újság tartson közvélemény-kutatást a 

facebook oldalon arról, hogy kinek tetszik ez a sgraffitó és kinek nem. 

 

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Székely Antal elnök kérte, szavazzanak az 

előterjesztésről. 

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 3 igen, 2 nem 

szavazattal és 1 tartózkodással nem fogadta el és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Művelődési, Oktatási és Sport Bizottsága 

62/2015. (V.20.) MOSB határozata 

„A Krajnyik Akác András Sportcsarnok sgrafittójának újraalkotása” 

című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Művelődési, Oktatási és Sport Bizottsága 

nem javasolta elfogadásra a Képviselő-testületnek „A Krajnyik Akác András Sportcsarnok 

sgrafittójának újraalkotása” című előterjesztést. 

 

Felelős: Székely Antal elnök 

 

 

Felhívás városi kitüntetésekre irányuló javaslattételre  

 

Székely Antal elnök jelezte, hogy a kitüntetési javaslat leadásának határideje szoros. Kérte, hogy 

minden jelenlévő kapacitálja ismerőseit arra, hogy tegyenek javaslatot. 

További hozzászólás, módosító javaslat nem volt, kérte, szavazzanak az előterjesztésről. 

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 6 fő bizottsági tag részvételével, 6 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Művelődési, Oktatási és Sport Bizottsága 

63/2015. (V.20.) MOSB határozata 

a „Felhívás városi kitüntetésekre irányuló javaslattételre” 

című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Művelődési, Oktatási és Sport Bizottsága 

elfogadásra javasolta a Képviselő-testületnek a „Felhívás városi kitüntetésekre irányuló javaslattételre” 

című előterjesztést. 

 

Felelős: Székely Antal elnök 

 

 

3. NAPIRENDI PONT: Egyebek 

 

Molnár István bizottsági tag kérdésére Biró Mónika tankerületi igazgató tájékoztatást adott az 

intézmény szétválasztásról, a szakképzés átszervezéséről. Elmondta, hogy volt az MGM, a KLIK és az 

EMMI között egy átadás-átvételi egyeztetés. Tudomása szerint egy képzési centrum lesz, de ez még 

nem eldöntött. A képzési centrum az egy OEM számmal rendelkező intézményt jelent. Tatabányán 

eddig is egyben voltak a TISZK-en belül, ehhez fog tagintézményként a többi iskola becsatlakozni. Az 

oroszlányi iskola biztos, hogy tagintézmény lesz. A tanév a meghirdetett szakokkal indul el a saját 

intézményben. Az más kérdés, hogy a pótbeiratkozásig hogy alakulnak a létszámok. Jelenleg úgy néz 

ki, hogy 1 osztály van a szakiskolai részen. A pedagógusok tájékoztatása körlevél formájában fog 

megtörténni. Jogutódlással történik az átszervezés.  
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Molnár István bizottsági tag felvetette, hogy szakközépiskolai osztályt is hirdetett a telephelyen az 

iskola. Tudomása szerint 6-7 jelentkező volt, de augusztusban lesznek véglegesek ezek a dolgok. 1 

szakiskolai osztály indul. Felvetette, hogy gesztus jelleggel nem lehetne-e ezt az 1 szakiskolai osztályt 

bennhagyni a júniusi beiratkozásig és majd az új fenntartó mondja ki róla augusztusban, hogy nem 

indul, mert nincs létszám. 

 

Biró Mónika tankerületi igazgató elmondta, hogy ezt a jogszabály nem engedi meg, az egy 

szakiskolai osztály eleve két szakmacsoportból jött össze. Előzetesen jelezték ezeket az osztályokat az 

MGM felé, ebbe a KLIK-nek nincs beleszólása. Jelezte továbbá, hogy az adatokról, a statisztikákról a 

júniusi testületi ülésen tájékoztatást fog adni. 

 

Miután több kérdés, hozzászólás nem volt, Székely Antal elnök a bizottság nyílt ülését 17 óra 09 

perckor bezárta. 

 

 K.m.f. 

 

 

 Székely Antal  

 elnök   bizottság tagja 

 

 

  Kelemen Gabriella 

  jegyzőkönyvvezető 


